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Allereerst complimenten voor dit uitvoerige, interessante 
 

 en zeer gedetailleerde rapport.  

 
Er worden in dit rapport 8 hoofdprojecten beschreven met bij elkaar opgeteld 
51 deelprojecten. met een budget van ongeveer 31 miljoen euro. 
 
De opgegeven personele inzet bedraag 4,8 fte overhead. 
Gezien de ambities en de arbeidsintensieve taken lijkt een flinke personele inzet vereist.  
 
Bij benadering hoeveel fte omvat het totale project en is het in voldoende mate te 
bemensen en te continueren? 

 

Binnen het Programma Natuur is een prioritering van maatregelen 
opgenomen in relatie tot Natura 2000-gebieden. Daarnaast ook een over 
programmering opgenomen van maatregelen die kunnen worden 
opgepakt indien blijkt dat geprioriteerde maatregelen niet haalbaar blijken. 
Dus niet alle maatregelen uit de aanvraag zullen worden uitgevoerd tot 
2025 
 
De regeling geeft verder de mogelijkheid om tot 15% van de totale kosten 
ook apparaats- en uitvoeringskosten mee te begroten, zowel wat betreft 
de provinciale inzet alsook van andere partijen zoals de terrein beherende 
organisaties. Dat is de extra inzet die u in de aanvraag ziet. 
 
De totale inzet zal ruimer zijn; ook een deel van de bestaande capaciteit 
zijn ingezet worden. Dat hebben we niet exact gekwantificeerd. 

Er worden veel maatregelen genomen om de nadelige effecten van de stikstofdepositie te 
verminderen dan wel te neutraliseren. Hier en daar wordt onderzoek aangegeven naar de 
stikstofbronnen. 
 
Is er niet een uitgebreider onderzoek naar de stikstofbronnen nodig om het dweilen met de 
kraan open te voorkomen? 
 

Het Programma Natuur is bedoeld voor de aanpak van natuurherstel in de 
stikstofgevoelige N2000-gebieden. Dit is onderdeel van de totale 
strategische aanpak van de stikstofproblematiek, waaronder de aanpak 
van de bronnen. Hiervoor verwijzen we naar eerdere nota die we uw 
Staten hierover hebben toegezonden. 
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Pfas wordt kennelijk niet gezien als bedreigend voor de natuur, maar kan deze giftige stof, 
die overal lijkt en dreigt voor te komen, naast stikstof ook mee worden genomen in het 
onderzoek? 
 

Het Programma natuur richt zich op de eerste plaats op natuurherstel, in 
relatie tot stikstof. Ook de Pfas-problematiek heeft onze aandacht. Bij de 
te nemen maatregelen zullen we ons aan de regels hiervoor houden. En 
als er meekoppelkansen zijn zullen we die benutten.  
 
Daarnaast zal een extra onderzoeksinspanning ook af gaan hangen op 
basis van een mogelijke landelijke urgentie vanuit het Rijk. 
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